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Zápis z 8. jednání Školské komise RMČ Praha 22 ze dne 25. listopadu 2024 
 
Přítomni (členové): Harantová Pavlína, Mgr. Chladná Jana, Mgr. Jiravová Čapková Andrea, 
Mgr. Měchura Jiří, Bc. Musil Filip, DiS., Ing. Motlochová Radka, PaedDr. Ptáček Petr, Mgr. 
Rothová Jitka, Mgr. Šormová Ivana, Štěpánková Lenka, Mgr. Vodičková Ivana, Mgr. et Bc. 
Zdobinská Vlasta 
Přítomni (hosté): Bc. Hlasová Hana, Ing. et Mgr. Konečná Michaela, Mgr. Vladimíra Reinerová, 
Bc. Hana Vagenknechtová 
Omluveni: Ing. et Mgr. Konečná Michaela, Pecáková Renáta, Prokop Roman, Mgr. Vladimíra 
Reinerová, Ing. Petr Roman, Urbanec Roman,  
 
Úvod, hlasování a schválení programu. 
a) Přítomní členové školské komise hlasovali o programu.  
 
Hlasování: PRO: 11  PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 
 

1) WS pro učitele do konce roku 2024 – MAP IV 
2) Spolupráce v rámci MČ, předvánoční aktivity (rozvoj polytechnických dovedností, rozvoj 

čtenářské gramotnosti) MAP IV 
3) Pozvánky na vánoční akce  
4) Novinky ve školní jídelně – zhodnocení 
5) Informace ze ZŠ, MŠ 
6) Komunitní centrum 
7) Činnost z. s. Neposeda 
8) Různé (3. kulatý stůl, participativní rozpočet) 

 
1) WS pro učitele do konce roku 2024 – MAP IV 
- Wellbeing, prevence syndromu vyhoření – 11. 9. 2024 
- Poradenské dny – Mgr. Pospíšilová - 21. 10. a 22. 10., téma: komunikace se zákonnými 

zástupci žáků, dětí; postupy a podklady pro šetření stížností ČŠI; práce s náročným žákem, 
řešení výchovných problémů a postupů; řešení asistentů pedagoga, osobních asistentů ve 
spolupráci s poradenskými zařízením, včetně legislativy. 

- Poradenské dny – Mgr. Otevřelová – 11.11 a 25. 11. téma: poruchy učení – dítě s ADHD 
v MŠ (možné úpravy výstupů, učiva); nadané dítě v MŠ; rozdíly k přístupu práce s chybou 
mezi MŠ a ZŠ; jak pracovat s problémovým dítětem; jak pracovat s agresivními dítětem, 
jak motivovat dítě, které neprojevuje zájem); a další. 

- Školní zralost – listopad 2024–únor 2025 – školní zralost dítěte – workshopy pro rodiče a 
společné pro rodiče a děti v jednotlivých MŠ MČ Praha 22. 

- LGBTIQ+ - 2. 12. 2024 – Mgr. Hrdličková, Mgr. Čechová, téma: genderová tematika 
v obsahu vzdělávání. 

- Webináře a WS zaměřené na rozvoj digitálních kompetencí-13. 9. webinář Pomůže umělá 
inteligence v hodinách českého jazyka, 13.11. WS Jak na rozvoj digitálních kompetencí 
v MŠ, 12. 12 webinář Procvičuj s lapbookem. 
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2) Spolupráce v rámci MČ, předvánoční aktivity (rozvoj polytechnických dovedností, rozvoj 
čtenářské gramotnosti) MAP IV 

- Autorské čtení pro žáky 1. a 2. stupně – K. Fiala Jsem žák 2. A, R. Douděra Klára Luna, 
spolupráce s UM a místní knihovnou – proběhlo 25. a 26. 11., 4. 12. 

- WS malování na tašky – proběhl 30. 11. v ZŠ Jandusů 
- Marmeládování – společná akce pro MŠ a ZŠ v MŠ Sluneční – 28. 11. 2024. 
- WS Hola, škola volá pro žáky 1. a 2. stupně v UM. 
- Pravidelná účast ŠD na aktivitách v UM a místní knihovně. 
 
3) Pozvánky na vánoční akce 
- Soutěž o nejlepší PF 2025. 
- Rozsvícení stromečku a nadílka 1. 12.  
- Venkovní stezka s šifrou 1. 12. – 5. 1. 2025. 
- Vánoce v knihovně a muzeu – 4. 12. čtení s tetičkou Vlastičkou, 7. 12. JARMARK, 11. 12. – 

chvilka s knihou, 18. 12. čtení s tetičkou Vlastičkou. 
- 14. 12. Koncert Česká mše vánoční – Husova kaple. 
- 22. 12. Živý Betlém. 
- Více na webových stránkách www.praha22.cz. 
 
4) Novinky ve školní jídelně – zhodnocení 

Paní ředitelka informovala o zařazování nových potravin do jídelníčku, a to i podle ročního 
období, tj. zvěřiny, hub, dýně. Jsou více zařazována do jídelníčku bezmasá jídla. Krátce 
pohovořila o změnách, které přinese novela vyhlášky o školním stravování, např. méně 
cukru, méně brambor. 
Členové školské komise pochválili nový směr a organizaci stravování ve školní jídelně. 

 
5) Informace ze ZŠ, MŠ 

Ředitelka L. Štěpánková informovala: 
- Vybraná finanční částka z akce organizovaná MŠ „U Vodice straší“ byla věnována jedné 

z nejvíce postižené rodině povodněmi z Bělé pod Pradědem. Rodina byla vybrána na 
doporučení obce Bělá p/P. 

- 2. 12. akce MŠ „Rozsvícení vánočního stromu“. 
- Finanční výnos z letošního vánočního jarmarku bude věnován mateřské škole postižené 

povodněmi v Krnově na nový nábytek. 
- Na pozemku u dolní budovy je již vybudována základová deska na keramickou dílnu. 
- Poděkovala za výměnu prasklého skla ve dveřích. 
- V prosinci budou v MŠ probíhat vánoční besídky pro děti, besídky s rodiči. 
- V rámci MAP IV probíhají workshopy na téma Školní zralost pro rodiče a v roce 2025 

společné pro děti a rodiče. 
Ředitelka Mgr. V. Zdobinská informovala: 

- Školka se zúčastnila akce spolku „Naše Pitkovice“ - lampiónového průvodu. 
- Školka se zúčastní Vánočního jarmarku, organizovaného MČ Praha 22 7. 12. 2024. 
- V rámci MAP IV probíhají workshopy na téma Školní zralost pro rodiče a v roce 2025 

společné pro děti a rodiče. 
- V novostavbě mateřské školy „Nad Volyňkou“ probíhá výuka a vzdělávání; v řešení jsou 

zbývající technické požadavky s odborem OSM, případně ORS. Poděkovala za spolupráci 
OSM. 

http://www.praha22.cz/
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- Ve dnech 15. - 17. 10. proběhla inspekční činnost ČŠI, které velmi pozitivně zhodnotila 
nadstandardní aktivity mateřské školy. K organizaci zápisu dětí k předškolnímu vzdělávání 
nebyly připomínky. 
Ředitelka Mgr. I. Šormová informovala: 

- Přítomné pozvala na vystoupení žáků: 7. 12. – na Vánočním jarmarku v Uhříněvsi; 12. 12. 
na Staroměstském náměstí (16.00 a 17.30); 18. 12. od 16.30 před radnicí ÚMČ Praha 22. 
Ředitel PaedDr. P. Ptáček informoval: 

- Škola se zúčastní Vánočního jarmarku 7. 12. 
- 2. 12. bude vánoční jarmark před školou pro žáky a jejich rodiče. 
- O přístavbě budovy školy za účelem rozšíření střední školy. Ve stávající budově tak 

přibude místo pro relaxační techniky žáků. 
Ředitelka Mgr. I. Vodičková informovala: 

- Kladně zhodnotila účast na školení České policie a prohlídku školy bezpečnostním 
expertem Ing. Kalvachem. 

- 18. 12. akce školy Vánoční zpívání ve škole. 
- Plánuje se odpoledne pro předškoláky. 
- Provoz školní družiny přerušen. 
- 3. 12. proběhnou volby do Školské rady. 
- Proběhla tzv. vnitřní kontrola (nápadů a námětů žáků) participativního rozpočtu.   
- Ve škole bude přítomen k socializaci vodící pes. Pobyt psa odsouhlasen orgánem hygieny 

a zákonnými zástupci. 
Ředitel školy Mgr. J. Měchura informoval: 

- Akce školy: 29. 11. – rozsvícení betlému; 30. 11. vánoční dílna;  
- 18. ročník soutěže Zvoneček – slavnostní vyhlášení vítězů bude na akci rozsvícení 

betlému. 
- Ve škole proběhly volby členů do Školské rady, byli zvoleni zástupci z řad zákonných 

zástupců, pedagogických pracovníků školy. 
- Shromažďující se nápady/návrhy žáků v rámci probíhající akce „Pébéčko“. 
- Požádal o kultivaci stromů a keřů před školou v souvislosti s výstupy prohlídky objektu 

školy bezpečnostním expertem. 
Mgr. Jiravová Čapková Andrea požádala o: 

- Prodloužení dohledu MP u silničního přechodu u MŠ Pod Buky, a to nejméně od 7. 30 – 
8.15 za účelem bezpečnosti dětí, žáků a dále o častější dohled MP v Uhříněveské oboře, 
zejména v okolí altánu, kde se ve večerních hodinách scházejí mladiství. 

- Požádala, zda by v příštím roce mohly děti z MŠ Pod Buky ozdobit vánoční stromeček 
před radnicí. 

 
6) Činnost z. s. Neposeda  
7) Komunitní centrum 

K oběma bodům se vyjádřila místostarostka Hana Vagenknechtová: 
Komunitní centrum Uhříněves s tzv. chill zónou organizuje v pondělí a čtvrtek pravidelné 
aktivity pro děti a mladé od 9 do 18 let. 
Aktivity, program a provoz zajišťuje spolek Neposeda.  
Dne 10. 12. od 15.00 bude v centru den otevřených dveří. 

 
8) Různé 

Hana Vagenknechtová informovala: 
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- 3. kulatý stůl proběhne 20. ledna od 17.30 v Muzeu Uhříněves na téma: Přijímačky na 
střední školy. 

- Poděkovala paní ředitelce Vl. Zdobinské za přípravy otevření a uvedení do provozu MŠ 
Nad Volyňkou. 

- Informovala o případné instalaci kluziště pro děti MČ Praha 22. 
- Pravomocném stavebním povolení na výstavbu ZŠ Romance. 
- Odpověděla na dotaz paní Chladné, že lze na základě dohody poskytnou zájemcům 

pronájem v komunitním centru v souladu s účelem provozu centra. 
Bc. Filip Musil 

- Nabídl informace k nabídce supervizí pro MŠ a ZŠ. Informace byly rozeslány ředitelům 
škol. 
Ing. R. Motlochová 

- Pozvala přítomné dne 15. 1. na Rodičovskou kavárnu na uhříněveské faře na téma: 
Efektivní učení (určeno zejména pro rodiče předškoláků a žáků I. stupně)  

 
 

Příští jednání školské komise – ve čtvrtek 20. března 15:00 
 
 
 
Zapsala: 
P. Harantová 
 
 
 
Ověřila:  
Mgr. Jitka Rothová, předsedkyně ŠK 


